



## 6A 支援申請書

### 6A Closing Support Commission Application

1707

To: Enagic HK Co., Ltd.

\_\_\_\_\_ (購買者名稱) 購入商品時獲得 6A 分銷商的支援,  
6A 名稱: \_\_\_\_\_ 6A 分銷商號碼: \_\_\_\_\_ 並且成立契約, 因此, 要求 Enagic HK Co., Ltd. 支付佣金給與此 6A 分銷商.

A purchase agreement with a new client, \_\_\_\_\_ has been reached with the 6A support of Name: \_\_\_\_\_ ID: \_\_\_\_\_.

Therefore, I would like to request Enagic HK Co., Ltd. payment of the Closing Support Commission to the supporting 6A distributor.

申請人(直接介紹人)名稱: \_\_\_\_\_

Applicant (Direct Sponsor): \_\_\_\_\_

分銷商號碼(直接介紹人): \_\_\_\_\_ 簽名: \_\_\_\_\_

Distributor No. (Direct Sponsor): \_\_\_\_\_ Signature: \_\_\_\_\_

\*本申請書必需由申請人親自填寫, 並與「商品購入申請書」一併遞交。

This application has to be filled out by the direct sponsor of the applicant, and attach with the Distributor Agreement & Product Order Form.

\*在獲得 8P 感謝金時 6A 支援感謝金也會同時發放。

The Closing Support Commission will be paid when the 8-point commission is paid.

\*由於每次支付 6A 支援感謝金時都會在 8P 裡的每 1P 分派 HK\$140~\$350(視乎產品而異) 予上述之 6A 販賣店, 因此在本契約成立以後, 申請人請務必通知其上線分銷商。

The Closing Support Commission will be deducting HK\$140~\$350 per point up to 8 point depending upon the product sold. The direct sponsor needs to inform to his/her up-line distributor(s) that a purchase agreement has been reached by the support of a 6A distributor.

\* 相同團隊上線不可收取同線 6A 支援感謝金。

Same Group Upline not allow to support own line to receive the Closing Support Commission.

型號 Model	每分金額 Amount per point
SD-501	HK\$250
JRII	HK\$140
Super-501	HK\$350
K8	HK\$350